

埃及保定市分销协议领事盖章

产品名称	埃及保定市分销协议领事盖章
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	761.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

产品详情

埃及深圳领事盖章 多年办理经验？深圳杰鑫诚为您化繁为简！一站式服务；（加签时间快-所需材料简单，欢迎垂询；）

Baoding distribution agreement with Egyptian consul seal

保定市分销协议埃及领事盖章

埃及领事盖章

认证所需提供资料：

A、产地证和出入境检验局出具的文件可以直接邮寄给我们，不需要提供其它资料

B、除产地证及商检局出具的文件外其它文件认证需要提供以下资料：

- 1、营业执照年检的复印件（需盖年检章）
- 2、对外贸易经营者备案表复印件一份
- 3、单位介绍信一份
- 4、证明书申请表一份
- 5、签章声明备案表一份
- 6、需要认证文件的原件一份

如果是商业Invoice做商事证明书，还需要提供以下资料：

- 1、报关单复印件（报关单上需盖验讫章）
- 2、如果不能提供报关单复印件,您需要提供出口合同的复印件
- 3、需提供保函，保函内容需保证CI上金额和合同上金额一致！

“大使馆认证加签”越来越多地被一些country用作货物进口的非关税贸易壁垒措施。为突破国外非关税贸易壁垒，我司为广大出口企业便捷办理领事认证，免去烦琐中转流程，一手作；帮助出口企业办理“使馆/领事馆认证加签”，使货物顺利出口。为大家带来快速，方便，简洁，贴心的服务。

在国外的我国公民如何对国内发生的事实办理公证、认证手续？

答：公证所涉及的事实发生在我国国内的，原则上应向我国涉外公证处申办公证/书。如当事人无法亲自回国办理，可委托国内亲友或律师申请公证，并办理认证处或外交部委托的地方外办的领事认证和文书使用国驻华使领馆的认证。

在香港使馆加签一般是3个工作日，加上邮寄休假的时间，所以一般是7天。北京使馆加签的一般是在7-30个工作日，视country而定，委内瑞拉，利比亚，巴西，卡塔尔等国的时间较长，但一般都是三周左右。

"Embassy certification and endorsement" is increasingly being used by some countries as a non-tariff trade barrier measure for goods imports. In order to break through the foreign non-tariff trade barriers, our company facilitates the consular certification for the majority of export companies, eliminating the trouble of the transfer process, and is one-handed; helping export companies to handle the "embassy/consulate certification and endorsement" so that the goods can be exported smoothly. To bring you fast, convenient, concise and caring service.

How do Chinese citizens abroad go through the procedures of notarization and certification of facts that occurred in my country?

Answer: If the facts involved in notarization occurred in my country, in principle, you should apply for an office certificate/letter to the foreign-related notary office of our country. If the parties cannot return to the country in person, they can entrust their relatives, friends or lawyers to apply for notarization, and handle the certification by the certification office or the local foreign affairs office entrusted by the Ministry of Foreign Affairs and the certification by the embassy or consulate of the country where the document is used.

It usually takes 3 working days to endorse at the Hong Kong Embassy, plus the mailing vacation time, so it is usually 7 days. The endorsement of the Beijing Embassy is generally 7-30 working days, depending on the country. It takes a long time for Venezuela, Libya, Brazil, Qatar and other countries, but generally it is about three weeks.